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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 24. 2. 2015, od 17.15 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.15 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Chyběla Renata Beňačková. 

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Lenku Rašíkovou a Václava Pospíšila, sčitatelem 
Radima Pospíšila a zapisovatelem Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání. Navržený program: 
1. Rekonstrukce místního rozhlasu – vybudování vyrozumívacího a varovacího systému 
2. Změna nájemní smlouvy na pozemek p.č. 311/2 k.ú. Hostišová 
3. Licenční smlouva OSA, Praha 6 – Bubeneč 
4. Žádost Horizont – Hostišová 
5. Zřízení mateřské školy v Hostišové 
6. Dotace na kompostéry do domácností 
7. Příprava projektů na rekonstrukce místních komunikací – výběr priorit 
8. Revitalizace klubovny a tenisových kurtů 
9. Informace o plánovaných stavbách rodinných domů 
10. Vyhodnocení pracovní pochůzky po obci 
11. Vítání občánků 
12. Neinvestiční výdaje na školská zařízení ZŠ a MŠ Mysločovice 
13. Různé, diskuse 
14. Závěr 

Další návrhy ani připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

1 Rekonstrukce místního rozhlasu – vybudování vyrozumívacího a varovacího systému 

Předsedající seznámila přítomné s následující situací: obec Hostišová v listopadu loňského roku 

podala žádost na poskytnutí dotace ze Zlínského kraje na rekonstrukci místního rozhlasu. Dotace byla 

Radou Zlínského kraje schválena. Předsedající navrhla vypsání veřejné zakázky malého rozsahu na 

tuto akci, dále navrhla komisi pro otevírání obálek ve složení Marta Smolková a Ing. Marie Gorecká a 

hodnotící komisi ve složení Marta Smolková, Mgr. Michal Mynář a Radim Pospíšil. Nebyly vzneseny 

žádné návrhy ani připomínky, pouze Mgr. Michal Mynář poznamenal, že jakmile bude zformulována 

výzva, hodnotící komise se s ní ještě před jejím vyvěšením na úřední desce seznámí. Následně bylo 

přistoupeno k hlasování o jednotlivých podbodech. 
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a) Vypsání veřejné zakázky malého rozsahu na akci Rekonstrukce místního rozhlasu 

- vybudování vyrozumívacího a varovacího systému 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo vypsání veřejné zakázky malého rozsahu na akci Rekonstrukce 
místního rozhlasu – vybudování vyrozumívacího a varovacího systému 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1a bylo schváleno. 

 

b) Komise pro otevírání obálek 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo komisi pro otevírání obálek ve složení Marta Smolková a Ing. 
Marie Gorecká 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1b bylo schváleno. 

 

c) Hodnotící komise 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo hodnotící komisi ve složení Marta Smolková, Mgr. Michal 
Mynář a Radim Pospíšil 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se:0 

Usnesení č. 1c bylo schváleno 

 

2  Změna nájemní smlouvy na pozemek p. č. 311/2 k.ú. Hostišová 

Předsedající navrhla změnit nájemní smlouvu na pozemek p. č. 311/2 k. ú. Hostišová, o výměře 2041 

m2, která byla uzavřena dne 17. 12. 2009 s panem Tomášem Kutrou, bytem Hostišová č. 155. 

Původně byla tato smlouva uzavřena na dobu určitou do roku 2015, její změnou dojde k uzavření 

zemědělského pachtu (dle nového občanského zákoníku) na dobu neurčitou. Mgr. Michal Mynář 

vznesl dotaz, co se stane se smlouvou, pokud vlastník pozemku zemře. Předsedající odpověděla, že 

v takovém případě se smlouva ruší. Další dotazy ani návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

I. Změna nájemní smlouvy 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo změnu nájemní smlouvy na pozemek p. č. 311/2 k. ú. 
Hostišová o výměře 2041 m2, která byla uzavřena dne 17. 12. 2009 s panem Tomášem Kutrou, bytem 
Hostišová č. 155. Změnou nájemní smlouvy dojde k uzavření zemědělského pachtu na dobu neurčitou. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2 I. bylo schváleno. 
 

II. Vypracování návrhu a uzavření smlouvy 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová ukládá starostce obce Hostišová vypracovat návrh smlouvy podle bodu 
I tohoto usnesení a tuto smlouvu jménem obce uzavřít. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2II. bylo schváleno 
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3 Licenční smlouva OSA, Praha 6 – Bubeneč 

Předsedající seznámila přítomné s licenční smlouvou s Ochranným svazem autorským, o veřejném 

provozování hudebních děl. Jedná se o veřejnou produkci písní v rámci znělky hlášení místního 

rozhlasu. Dle smlouvy obec platí poplatek 1 658,- Kč. Předsedající doporučila smlouvu schválit. 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo hlasováno.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Licenční smlouvu o veřejném provozování hudebních děl s OSA 

– Ochranným svazem autorským pro práva k dílům hudebním, z. s., Čs. Armády 786/20, 160 56 Praha 

6. 

Pro:6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

Před projednáváním bodu č. 4 se dostavila Renata Beňačková, zastupitelstvo nyní zasedalo v plném 

počtu 7 členů. 

 

4 Žádost Horizont - Hostišová 

Předsedající seznámila přítomné se žádostí občanského sdružení Horizont Hostišová na bezplatné 

zapůjčení sálu pro akci dětský karneval. Mgr. Michal Mynář poznamenal, že případné dotazy ohledně 

akce je možno směřovat na něj a rovněž doplnil, že bezplatné zapůjčení sálu by nemělo být 

automaticky, vždy by se měla podat oficiální žádost. Žádné další návrhy ani připomínky nebyly 

vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo občanskému sdružení Horizont Hostišová bezplatné zapůjčení 

sálu pro dětský karneval. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

5 Zřízení mateřské školy v Hostišové 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem vypsání ankety o zřízení dětské skupiny v obci Hostišová. 

Pomocí dotazníku by bylo mezi obyvateli obce zjištěno, zda bude o zřízení dětské skupiny zájem a 

v jaké lokalitě. Přítomný občan vznesl dotaz, co to je dětská skupina. Předsedající odpověděla, že 

nově podle zákona může obec zřídit místo mateřské školy tzv. dětskou skupinu. Zde platí méně přísné 

normy, např. na hygienu či stravování. Mgr. Michal Mynář doplnil, že dětská skupina nespadá pod 

Ministerstvo školství, tudíž je zde i menší legislativní zátěž pro její zřízení. Předsedající navrhla dvě 

lokality pro umístění školky, a to za kulturním domem anebo na Strážné. Umístění školy za KD by 

znamenalo omezení provozu sportovního areálu, umístění na Strážné by pak vyžadovalo změnu 

územního plánu, která může trvat až dva roky. Přítomný občan navrhl zrekonstruovat nějaký 

nevyužívaný objekt v centru obce, předsedající spolu s místostarostou odpověděli, že taková 

rekonstrukce by byla dražší, než vybudování nové montované stavby, o které se uvažuje. Členové 

zastupitelstva se shodli na obsahu dotazníku pro občany – ten by měl obsahovat otázku, zda by o 

zřízení dětské skupiny byl zájem a v jaké lokalitě, přičemž by si občané mohli vybrat ze dvou výše 

navrhovaných ploch. V rámci dotazníku by občanům také byl vysvětlen pojem dětská skupina.  

Dotazník by byl směřován zejména občanům s malými dětmi, kterých by se v brzké době měla 
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problematika mateřské školy týkat. Byl vznesen další dotaz ze strany přítomného občana, zda má 

obec finanční prostředky na zřízení a provoz dětské skupiny. Odpovědí mu bylo, že na dětskou 

skupinu obec finanční prostředky má, jelikož je díky méně přísným normám i finančně méně náročná, 

než mateřská škola. Žádné další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny, proto se hlasovalo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo vypsání ankety o zřízení dětské skupiny v obci Hostišová. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

6 Dotace na kompostéry do domácností 

Předsedající seznámila přítomné o účasti obce Hostišová v projektu na zkvalitnění nakládání 
s biologicky rozložitelným odpadem z rodinných domů v obcích Hostišová, Sazovice a Mysločovice. 
Předsedající přítomné seznámila také s výsledky předběžných jednání starostů obcí Sazovice a 
Mysločovice a představitelem Regionální rozvojové agentury, které jsou následující: podání žádosti o 
dotaci v rámci LXIV. výzvy Operačního programu životního prostředí, přičemž obec Hostišová by ze 
svého rozpočtu vyčlenila finanční prostředky ve výši 10% poměrné části připadající na obec 
Hostišová. Předsedající dále seznámila přítomné se zněním Smlouvy o dílo s Regionální rozvojovou 
agenturou Východní Moravy. Lenka Rašíková vznesla dotaz, zda by kvůli účasti obce v tomto projektu 
skončila smlouva o nakládání s bioodpady s obcí Machová. Předsedající odpověděla, že spolupráce 
s obcí Machová by pokračovala nadále. Do kompostárny Machová by se vozil i nadále bioodpad 
z veřejných a velkých ploch, oproti tomu kompostéry jsou určeny pro domácnosti za účelem snížení 
množství odpadu ve směsném komunálním odpadu. Žádné další návrhy ani připomínky nebyly 
vzneseny, bylo tedy hlasováno o následujících podbodech: 
 
I.a) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo účast v projektu na zkvalitnění nakládání s biologicky 
rozložitelným odpadem z RD v obcích Hostišová, Sazovice a Mysločovice. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6 Ia) bylo schváleno. 
 
I.b)  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo podání žádosti o dotaci v rámci LXIV. výzvy OPŽP Zkvalitnění 
nakládání s odpady. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6 Ib) bylo schváleno. 
 
I.c) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo vyčlenění finančních prostředků z rozpočtu obce ve výši 10% 
poměrné části připadající na obec Hostišová. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6 Ic) bylo schváleno. 
 
I.d)  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Smlouvu o dílo s Regionální rozvojovou agenturou Východní 
Moravy, tř. T. Bati 5146, 760 01 Zlín 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Usnesení č. 6 Id) bylo schváleno 
 
II Pověření starostky obce k nezbytným úkonům spojeným s podáním žádosti a podpisem smluv 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo starostku obce Martu Smolkovou k nezbytným úkonům 
spojeným s podáním žádosti a podpisem smluv. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6 II) bylo schváleno. 
 

7 Příprava projektů na rekonstrukci místních komunikací – výběr 

priorit 

Předsedající navrhla určení priorit a přípravu projektů v rámci plánovaného vypsání výzev na dotace 

na rekonstrukce místních komunikací ze strany Ministerstva pro místní rozvoj. Prozatím je 

nachystaný projekt na komunikaci na Strážnou od č.p. 78 po č.p. 138. Jako další prioritu navrhla 

„Pasíčky“, dále veřejné prostranství u kaple. Renata Beňačková vznesla dotaz, kolik návrhů (žádostí) 

se bude moct podat. Starostka odpověděla, že to se rozhodne až dle vypsaných podmínek ze strany 

ministerstva. Mgr. Michal Mynář vznesl dotaz na cenu projektové dokumentace. Starostka 

odpověděla, že to se bude lišit podle náročnosti projektu. Určitě je nutné počítat s částkou 

v desítkách tisíc. Přítomní členové zastupitelstva se shodli, že prozatím bude prioritou místní 

komunikace „Pasíčky“.  Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani návrhy, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo zpracování projektové dokumentace na rekonstrukce místní 
komunikace „Pasíčky“. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno. 
 

8 Revitalizace klubovny a tenisových kurtů 

Mgr. Michal Mynář seznámil přítomné s výsledky svého zjištění: klubovna je ve špatném stavu, měla 

by se vyměnit okna i dveře. Tenisové kurty by dle jeho zjištění potřebovaly nový antukový povrch. 

Mgr. Michal Mynář navrhl, že zkusí zjistit možnosti revitalizace tenisových kurtů tak, aby tato co 

nejméně zatížila obecní rozpočet. Členové zastupitelstva se shodli, že bude potřeba stanovit provozní 

řád a dohled nad využíváním klubovny i tenisových kurtů. Na základě jejich vlastních návrhů 

zastupitelstvo hlasovalo o pověření Mgr. Michala Mynáře a Lenky Rašíkové přípravou revitalizace 

klubovny a tenisových kurtů. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo Mgr. Michala Mynáře a Lenku Rašíkovou přípravou 

revitalizace klubovny a tenisových kurtů. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 (Renata Beňačková) 

9 Informace o plánovaných stavbách rodinných domů 

Předsedající seznámila přítomné s plánovanými stavbami rodinných domů na území obce Hostišová a 

to v části Písky a Záhumeničky (Pod Skalou). 

Zastupitelstvo obce Hostišová vzalo na vědomí informace o plánovaných stavbách nových rodinných 

domů. 
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10 Vyhodnocení pochůzky po obci 

Přítomní zhodnotili pochůzku zastupitelstva po obci, která se konala dne 22. února 2015. V rámci této 

pochůzky byly vytyčeny nutné body k řešení, a to zejména oprava kanalizačních vpustí, rekonstrukce 

opěrné zdi, Hovadíkovo, chodník na „Horňáku“, prostranství u kaple, pomník a lokalita Skopalíkovo 

pole. V případě opravy kanalizačních vpustí je nutná zejména oprava v lokalitě Pod kaplí a u Josefka. 

Bylo provedeno nacenění opravy těchto dvou kanálů firmou DAMEST s. r. o., a to ve výši 36 931,62 

Kč. Podle Lenky Rašíkové je tato cena příliš vysoká bylo by vhodné oslovit i jiné firmy, ostatní 

zastupitelé se však shodli, že cena je vzhledem k náročnosti prací přiměřená. Žádné další návrhy 

nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo opravu kanalizačních vpustí v lokalitě Pod kaplí a u Josefka 

firmou DAMEST s. r. o., Moravní 958, 765 02 Otrokovice v celkové předpokládané ceně 36 931, 62 Kč.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 1 (Lenka Rašíková) 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

11 Vítání občánků 

Předsedající seznámila přítomné s informacemi o chystané akci Vítání občánků. To se uskuteční 

v neděli 29. března 2015 ve 14 hodin. Vítání by se mělo týkat celkem čtyř dětí narozených na podzim 

a v zimě. Pořádání akce si vezme na starost předsedkyně kulturního výboru Renata Beňačková a 

členka kulturního výboru Kateřina Chutná.  

Zastupitelstvo obce Hostišová vzalo na vědomí informace o akci Vítání občánků. 

12 Neinvestiční výdaje na školská zařízení ZŠ a MŠ Mysločovice 

Předsedající seznámila přítomné s povinností obcí ve školském obvodu přispívat z rozpočtu na 

školská zařízení. Z tohoto důvodu vznikají obci stále větší náklady na ZŠ a MŠ a bude proto nutné 

udělat rozpočtové opatření, kde dojde k navýšení finančních prostředků na školská zařízení. 

Rozpočtové opatření bude předloženo zastupitelstvu ke schválení na příštím zasedání. 

Zastupitelstvo obce Hostišová vzalo na vědomí informace o nutnosti navýšení rozpočtu na školská 

zařízení základní a mateřské školy Mysločovice. 

13 Různé, diskuse 

V rámci diskuse přednesl Mgr. Michal Mynář přítomným svůj návrh uspořádat „obecní dny“ starostů 

ve škole, kde by starostové obcí ve školském obvodu diskutovali s žáky ze svých obcí o různých 

problémech, apod. Členové zastupitelstva souhlasí s tím, aby se Mgr. Michal Mynář pokusil takováto 

setkání starostů s žáky ve škole zorganizovat.  

14 Závěr 

Předsedající ukončila zasedání v 19.05 hodin. Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v úterý 31. 

března 2015 v 17.15 hodin. 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 
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Zapisovatel: 

Ověřovatelé: .............................................. dne ........................................... 

                     .............................................. dne ........................................... 

Starosta:      .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

 

 

 


